
SYLVTJØNN HYTTEGREND VEL

Referat medlemsmøte 08.04.2023

Styret

Styret var representert ved:

Leder Bernt Erik Tylden, sekretær Irene Nordrum Hareide (referent), kasserer Njål A. Møller,

styremedlem Sveinung Larsen, 1. varamedlem Jörg Behrmann, 2. varamedlem Kåre Haugaas.

Fremmøte

35 av 94 hytter var representert, og totalt 49 personer var tilstede på møtet som ble avholdt ved

Sylvtjønn gapahuk 08.04.23 kl 10:30.

Sak 1:

Tor Martin Aabol fra hytte 96 representerer løypelaget og informerer om hva de holder på med.

● Nedadgående trend i hvor mange som betaler, 60% betalende totalt på Kyrkjebygdheia.

● 65% av hyttene i Sylvtjønn vel har betalt.

● Det er investert 900.000,- over 5 år, både sommer og vinter. Det er ikke bare skiløyper som

kjøres, på sommerstid holdes stier og løypetraseer ved like, og det kloppes over våte områder

og merkes med blått.

● Det planlegges å lage løype ved Breilivatn slik at man ikke må over Espeli som i dag.

● Løypelaget har revidert vedtekter, ikke store forandringer, men har med et punkt om

habilitet. Det er også vedtatt at medlemskap ikke er personlig, men per husstand/hytte.

● Webside: Kyrkjebygdheia Løypelag (kbhl.no)

Diskusjoner blant de fremmøtte:

● Generelt skryt fra de fremmøtte om den flotte jobben løypelaget gjør og har gjort over alle

år!

● Send faktura for å prøve å få inn flere medlemmer til løypelaget?

● Sette opp vippsnummer flere steder i løypenettet (står per i dag på Langemyr).

● Oppfordrer løypelaget til å være enda mer offensive når det gjelder å få inntekt fra hyttene,

bruke flere kanaler til informasjon (sosiale medier). Viktig å få frem at løypelagets primære

formål er opparbeidelse og drift av langrennsløyper og turstier.

● Innspill på at løypa til Skornetten ikke alltid kjøres opp når det er fint vær i helgene.

● Diskusjon om dobbeltspor vs skøytespor. Ved håndsopprekning av de fremmøtte så ønsker de

aller fleste klassisk dobbeltspor.

Andre saker:

● Forslag om bredere benker i gapahuken på Sylvtjønn slik at det er mulig å overnatte.

● Forslag om utplassering av øks i begge gapahukene Ervtjønn og Sylvtjønn for å kløyve ved til

bålpanna.

https://kbhl.no/


● Det kommer en parkbenk som lages av innsatte ved Arendal fengsel som skal plasseres ved

Sylvtjønn gapahuk.

● Det ligger impregnert materiale etter byggingen av Gapahuken ved Ervtjønn, det kan ryddes

på dugnad? Hytteeierne oppfordres til å hente materialer om man har bruk for det.

● Det er farlige veikryss som bør måkes bedre for å få bedre sikt. Oppfordrer styret til å gi

beskjed til brøytemannskapet.

● Viktig å holde vegetasjon nede (kratt).

● Ønske om strøkasser i veikryss da brøytemannskapet ikke strør stikkveier eller inn til hyttene.

● Heivegen har vært dårlig måket og strødd i vinter. Oppfordrer styret til å gi tilbakemelding om

dette.

● Det er fra 2023 avtalt ny 5 års kontrakt med brøyting inn til hyttene. Avtalen er inngått

mellom Kyrkjebygdheia AS og Kyrkjebygdheia Velsammenslutning (KVS). Styret i Sylvtjønn vel

er ikke blitt involvert i denne prosessen. Innspill fra fremmøtte om at velforeningen bør være

på og involveres ved neste kontraktsforhandlinger.

● Forslag om skirenn på Sylvtjønn ved gapahuken påsken 2024.

Ansvarlig grillbu og gapahukene

Vi har tre frivillige hytteeiere som fortsetter å ha oppsyn av grillbua og gapahukene:

● Grillbua: Øyvind Finnerud, hytte 17.

● Sylvtjønn gapahuk: Bernt Gunnar Ausel, hytte 106.

● Ervtjønn gapahuk: Kari Lilleåsen, hytte 102.

Neste møte blir i september, innkalling kommer.

Ved spørsmål send gjerne en e-post til oss i styret. Adresse: Sylvtjonnvel@gmail.com

Takk for fremmøte og stort engasjement!

mailto:Sylvtjonnvel@gmail.com

